
    
Emne: Skolebestyrelsesmøde 

   
Mødedato: 

29. september 2022 
Mødested/lokale  

personalerummet, Vinding Skole 
 

Mødetidspunkt kl.  

18.30  
Forventet sluttidspunkt kl. 

20.30 

Deltagere:  

Rikke Sand Dalengaard, Kasper S. Toft-Laursen, Jan Møller Nørgaard, Lisbeth Vesterager, Kirsten Thomsen, Sine 

Borbjerg Andreassen, Mustafa Itani, Jytte Duval, Mikkel Terp Hansen, Magnus 6.a, Johannes 8.b, Marianne 

Clemmensen, Karen Buhl Johannsen 

Fraværende: Mette Volf Andersen, Maria Østervig Stefansen 
Evt. afbud bedes meddelt til  

Karen  

Skolens telefonnr.  

 

7681 4450 

 

18.30 orientering Møde form/struktur 
v. Jan 

 Mødestyrer og referent 

 Dagsorden 

 Principperne 

 
Vi afholder møderne med mødestyrer og referent. Vi ønsker at afholde møderne 
efter dagsordenen. 
Punktet her taget op igen næste gang. 
 

18.40 Drøftelse 
beslutning 

Forretningsorden 
drøftes og godkendes 
 
Forretningsordenen blev tilrettet og godkendt 
bilag 

19.00 Orientering  Elevråd 
De to elevråd har konstitueret sig. Der sidder to elever fra hver klasse. 
På dagsordenerne er allerede: 
Det lille elevråd: ønske om barsketkurve på alle baner og vandautomater på alle 
årgange. 
Det store elevråd: Har drøftet det nye tiltag – morgensang. Desuden har de 
drøftet deltagelse i alle fodboldkampe til skolefodbold. De har drøftet 
sundhedspolitik, overvågning ved cykelstativerne og A-ugen.  
 

19.10 Drøftelse 
beslutning  

Høring 
Klubpolitik 
Klubstrategien blev drøftet. Mustafa vil flette input ind i høringssvaret og rette 
det. Herefter sendes det til godkendelse i bestyrelsen pr. mail. 
 
Bilag 

19.40 Drøftelse  Færdselstiltag ved skolen 
Proces med idéer til hvordan vi kan arbejde med færdslen ved skolen. v. Jan 
 
Marianne gennemgik skolens tiltag vedr. de trafikale udfordringer. 
Ideer til forbedring af den trafikale situation: 

- Væk med hækken på Nygårdsvej 

- Skolepatrulje 

- Køre cykelstien indenom den lille P-plads 

- Væk med hækken mod Vindingvej 

- Foreslå en cykelsti indenom fodboldbanerne 

- Hvis hækken skal væk, bør der komme hegn op for sikkerheden 

- Indhegning af cykelstien på hjørnet af Vindingvej og Nygårdsvej 

- Reducering af biler om morgenen 

  
     



- Fodgængerfelt på tværs af indkørslen med lys 

- Store trafikdag – hvor man cykler og indsatser alt muligt 

- Lyskryds kun for cyklister 

- Automatiske pullerter, der forsvinder i jorden 

- Tunnel under indkørslen 

- Cyklisterne parkerer i det første cykelskur, de møder, når de kommer.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe, der arbejder videre (og i dybden) med idéerne 
og udarbejder et forslag til kommende skolebestyrelsesmøde. Jan, Mikkel. 
Jan laver udkast og sender det rundt til bestyrelsen, der giver input via mail. 
 
En prioritering af ideerne vil være en del af det udsendte. 
 
Opfordring til at elevrådene drøfter mulighederne for skolepatrulje. 
 

20.10 Orientering    Nyt fra skolen 
- Alle er tilmeldt kurset for skolebestyrelser, (dog et enkelt afbud). 

- Trafiksituationen er forbedret, men ikke mere, end at der alligevel 
parkeres biler, når der ikke står en leder ved kys og kør. 

- Corona eksisterer endnu, men behandles ikke som kritisk sygdom. Dog 
skal man blive hjemme i 4 dage, hvis man har en positiv test. 

- Status på skoleovertagelse: Der mangler forældre til en enkelt klasse. 
Generelt er tilmeldinger fra forældre ikke gået så hurtigt. Skolen har dog 
ikke hørt kritik af idéen om overtagelse. 
 
Der har været kritik til nogle af skolebestyrelsens medlemmer.  
Kort drøftelse af skoleovertagelsen og aftale om evaluering af processen 
omkring dette, når dagen er afholdt. 
 
Forslag om at lave en spørgeskemaundersøgelse blandt forældrene. 

 

20.20   Evt.  

 Ansættelsessamtaler mandag 24. oktober fra kl. 16.00 – Jan deltager  

 Invitation til workshop den 25. november 13.00 – 15.30 med Alkohol og 

Samfund er sendt til bestyrelsesmedlemmernes mail.  

 Feedback på åbent hus arrangementet: Det kunne være holdt på en 

enkelt time. 

 Opfordring til at være kritisk i forhold til, hvem der skal være modtagere 

på beskeder sendt i Aula. 

 

 

 Orientering Konstituering – orientering 
Suppleanter vælges som almindelige medlemmer også for fire år ad gangen, når 
man holder valg på vores måde (fire årig valgperiode og forskudte valg).  
Det betyder, at vi har håndteret valget rigtigt. 
Mette og Sine er suppleanter to år endnu, med mindre SB skal suppleres. 
 

 

 
  


